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Abstract (en)
The pump has a jetter (9) connected to a push button (10) for being actuated in a pump body (3). The jetter includes a distribution path with a radial
upstream orifice (12) and a channel (13) with a downstream end contacting a distributing nozzle (14). A piston (16) is mounted in rubbing contact
against an inner surface of the body to delimit a dosage chamber (17). The piston occupies closing and contacting states of the orifice, and is
mounted coaxially around the jetter on an association zone, where the zone is arranged to permit a seal joint between the piston and the jetter.

Abstract (fr)
L'invention concerne une pompe destinée à être montée sur un flacon de sorte à permettre la distribution d'un liquide contenu dans ledit flacon,
ladite pompe comprenant un corps (3) de pompe, un gicleur (9) solidaire d'un bouton poussoir (10), un moyen de rappel élastique (11) de la
translation dudit gicleur dans ledit corps, et un piston (16) monté en contact frottant contre la surface interne dudit corps de sorte à délimiter
une chambre de dosage (17) qui est en communication avec le liquide par l'intermédiaire d'un clapet, dans laquelle le piston (16) est monté
coaxialement autour du gicleur (9) sur une zone d'association, ladite zone d'association étant agencée pour permettre un rotulage étanche entre le
piston (16) et le gicleur (9).
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